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Dış Ekonomik İlişkiler Kurulu (DEİK) bünyesinde 2011 yılından beri faaliyet gösteren Eğitim 

Ekonomisi İş Konseyi (EEİK) Yüksek Öğretim Kurulu (YÖK) Başkanı Sayın Prof. Dr. Yekta 

Saraç’ın katılımlarıyla, uluslararası öğrenci temini ve yükseköğretimde uluslararasılaşma 

konularının tartışıldığı bir iştişare toplantısı düzenledi. DEİK Başkanı Sayın Ömer Cihad 

Vardan ve YÖK Başkanı Sayın Prof. Dr. Yekta Saraç’ın açılış konuşmaları ile başlayan 

toplantı Eğitim Ekonomisi İş Konseyi Başkanı Sayın Dr. Mustafa Aydın’ın konu ile ilgili 

sunumunun ardından toplantıya katılmış olan 45 üniversitenin mütevelli heyet başkanları, 

rektör ve rektör yardımcılarının soru ve yorumları ile devam etti.  

 

 

DEİK Başkanı Sayın Vardan konuşmasında, DEİK/Eğitim Ekonomisi İş Konseyi’nin 

yükseköğretimin uluslararasılaşması yolunda önemli adımlar atmış olduğuna vurgu yaparak 

özellikle yakın coğrafyadaki sorunlar göz önüne alındığında, Türkiye’nin coğrafi konum ve 

kültürel benzerlik avantajı sebebiyle bölgede yurtdışında okumak isteyen öğrencilerin cazibe 

merkezi olabilecek bir ülke olduğunu belirtti. DEİK’in iş konseyleri ile ilgili mevcut yasal 

yapısı sebebiyle EEİK’e devlet üniversitelerinin üye olamadığına değinen Vardan, DEİK’in 

bünyesine devlet üniversitelerini de dahil etmesi gerektiğini belirtti.  
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YÖK Başkanı Sayın Saraç yapmış olduğu açılış konuşmasında 2008 yılında yapılan mevzuat 

değişikliği sayesinde yükseköğretim kurumlarının uluslararasılaşma ile ilgili yaşadıkları bir 

takım sorunların giderilmiş ve bu sayede önlerinin açılmış olduğunu ifade etti. Yabancı 

öğrencilerin en fazla gittikleri ülkeler incelendiği zaman buradaki devlet kurumlarının yabancı 

öğrenciyi ülkeye çekmek için ellerinden gelen yardımları yaptıklarının görüldüğünü belirtti.  

Uluslararasılaşma çalışmalarında, hedef alınan bölge ve ülkeleri ön planda tutmanın işi 

kolaylaştıracağını belirten YÖK Başkanı Saraç,  DEİK’in tanıtım faaliyetleri ve strateji 

oluşturmaya katkısının önemine vurgu yaptı. 

Yapılan açılış konuşmalarının ardından Eğitim Ekonomisi İş Konseyi Başkanı Sayın Dr. 

Mustafa Aydın konseyin uluslararasılaşma ile ilgili yapmış olduğu faaliyetleri, sektördeki 

dünya trendlerini, istatistikleri ve paydaşlarla yürütülen çalışmalar ile paydaşların 

beklentilerini içeren detaylı bir sunum gerçekleştirdi. 
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Sayın Aydın sunumunda, Eğitim Ekonomisi İş Konseyi’nin Türkiye’de sunulan yüksek 

kalitede eğitim hizmetlerinin  uluslararası camiada hakettiği yeri alması için çalışmalarda 

bulunmak ve uluslararası eğitim talebinin Türkiye’ye yönlendirilmesi, Türkiye’nin yüksek 

öğretimde bir “cazibe merkezi”ne dönüştürülmesi amacıyla kurulduğunu belirtti. Eğitim 

Ekonomisi İş Konseyi’nin kurulduğu 2011 yılından bu yana Türkiye’ye gelen yabancı öğrenci 

sayısında yaklaşık 3 kat artış olduğunu ifade eden Aydın, 2014 yılında 70 bin olarak 

gerçekleşen yabancı öğrenci sayısı ile ilgili 2023 hedefinin  200 bin olduğunu ifade etti. 

Yürütme Kurulu Başkanı Sayın Aydın, konsey çalışmaları kapsamında “Study in Turkey” 

markasının yaratılmış olduğunu ve birçok ülkede yapılan etkinliklerde bu marka altında 

Türkiye üniversitelerinin temsil edildiğini belirtti. Dünyanın en büyük eğitim konferans ve 

fuarı olan ve her yıl ABD’de gerçekleşen NAFSA’ya son 3 yıldır geniş katılımlı temsilin 

gerçekleştirildiğini ifade eden Aydın; tarihte ilk defa 2014 yılında Türkiye yükseköğretiminin 

tanıtıldığı “Türkiye: Kıtalararası Eğitim Köprüsü” başlıklı sunumun NAFSA konferansında 

yapılmış olduğunu ve “Study in Turkey” markası ile tanınırlığın artırıldığını vurguladı. 

 



                                                                          

6 
 

 

Aydın konuşmasında Eğitim Ekonomisi İş Konseyi’nin, konsey üyesi vakıf üniversiteleri ile 

çalışmalarına devam ederken, şimdiye kadar olduğu gibi gerek danışman üye statüsündeki 

devlet üniversitelerinin, ilgili bakanlıklar, kamu kurum ve kuruluşlarının ve özellikle YÖK’ün 

çok değerli katkılarıyla yükseköğretimin uluslararasılaşması yolunda önemli adımlar atmaya 

devam edeceğini vurguladı.  

 

Sunumun ardından Türkiye’nin birçok yerinden toplantıya katılmış olan üniversiteler konuyla 

ilgili sorularını ve görüşlerini bildirdi.  

Rıfat Sarıcıoğlu - EEİK Başkan Vekili ve Bilgi Üniversitesi Mütevelli Heyet Başkanı: 

Verilere bakıldığı zaman Avustralya, Kanada ve Malezya gibi ülkelerin yabancı öğrenci 

çekmekte önemli bir atılım yaptığı görülmektedir. Özellikle Malezya, ülkesine yabancı 

öğrenci çekmeyi bir devlet politikası gibi görmekte ve bu nedenle yabancı öğrencilere çeşitli 

destekler verilmektedir. Bu desteklerin yanı sıra Malezya’nın başarısının bir diğer nedeni 

Malezya devletinin yapmış olduğu ikili anlaşmalardır. Bu atılımın iki önemli nedeni var. 

Bunlar: 1. Dil ve Kültür, 2. Değişik Eğitim Modelleri’dir. 
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Yabancı öğrenci çekmekte başarılı olan ülkelere bakıldığı zaman bu ülkelerin k12’de de yer 

aldığı görülmektedir. 

Türkiye, gelecek yabancı öğrencilere İngilizce olarak mı eğitim vermeli yoksa eğitim dili 

Türkçe mi olmalı? Veya her iki dilde mi eğitim yapılmalıdır?” 

Prof. Dr. Abdürrahim Üzgenoğlu - Atılım Üniversitesi Rektörü: Uluslararası öğrenciler 

ile ilgili iki soruna vurgu yapılmıştır: 1. Lisans programlarına ikinci yarıyılda öğrenci 

alınamaması. 2. Lisansüstü ve doktora başvurularında YÖK’ten öğrencinin kabulü ile ilgili 

geç cevap gelmektedir.  

Bir diğer bir sorun ise; Türkçe ve İngilizce programlar için ayrı ayrı iki kadro gerekmesi. Bu 

sorunun çözümü tek bir norm kadro oluşturularak çözülebilir yorumu yapılmıştır. Son olarak, 

uzaktan eğitimde kullanılan kontenjan sınırlamalarının da bir sorun teşkil ettiği belirtilmiştir. 

Prof. Dr. İsmail Yüksek - Yıldız Teknik Üniversitesi Rektörü: Devlet üniversitelerinde 

yabancı öğrenci çekebilmek için yabancı hoca çalıştırabilmenin önemli bir husus olduğu 

düşünülmektedir. Fakat devlet üniversitelerinin mali yönden çektikleri zorluklardan ötürü 

yabancı hoca getirilmesi oldukça zor bir durumdur. Yabancı öğrencilerden alınan paranın 

daha etkin kullanılması için bir yönerge hazırlanması gerekmektedir. 

Prof. Dr. Şahin Karaser - Maltepe Üniversitesi Rektör Yardımcısı :Yatırım destek 

ajansına eğitim sektörünün de dahil edilmesi gerektiği belirtildi. İstanbul’un dünyanın birçok 

ülkesine uçak mesafesiyle yakınlığının önemli bir konu olduğundan ve profesyonel bir ajans 

yardımı ile bu avantajın daha önemli hale getirilebileceği yorumu yapıldı.   

Prof. Dr. Mahmut Paksoy İstanbul Kültür Üniversitesi Rektör Yardımcısı: Yabancı 

öğrencilerinden devlet üniversitelerinin daha az ücret alması sebebiyle vakıf üniversitelerinin 

zor durumda kaldığı belirtildi. Lisansüstü programlarda İngilizce lisansüstü programlarının 

sayısının arttırılması önerildi ve bu programların açılmasında kolaylık sağlanması talep edildi. 

Toplantıda bahsedilen sorunlarla ilgili daha hızlı karar alınabilmesi ve sorunların 

önceliklendirilmesi için komisyonlar ve komiteler kurulması önerisi getirildi. 
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Prof. Dr. Yusuf Ziya Erdil - Muğla Sıtkı Koçman Üniversitesi Rektör Yardımcısı: 

Yabancı öğrencilere burslu olduğunu izah edilmesi gerekmektedir.Yabancı öğrenci eğitim 

masraflarının %5 ‘ini ödemektedir fakat %95 ‘i için devlet katkısı alınmaktadır. 

Prof. Dr. Abdüsselam Uluçam - Batman Üniversitesi Rektörü: Doğu ve Güneydoğu 

bölgesinde bulunan üniversitelerin uluslararasılaşmadan önce ulusallaşması gerektiğinden 

bahsedildi ve bu nedenle bu bölgelerde bulunan üniversitelerin devlet tarafından 

desteklenmesinin önemi belirtildi. 

Prof. Dr. Yavuz Coşkun - Gaziantep Üniversitesi Rektörü: Uluslararası ve öğrenci 

ofislerinin kalitelileştirilmesi gerekmektedir. Bu ofislerde istihdam edilecek sözleşmeli 

personel için bir kolaylık sağlanması gerekmektedir. Yapılan bölgesel YÖS lerin genel YÖS 

sistemine evrilmemesi için önlem alınmalıdır. Üniversite ve eğitim kalitesinin elden 

bırakılmaması gerekmektedir. Kalitesiz öğrencinin üniversiteye girmesi durumunda eğer 

eğitimini bırakması gerekiyorsa hiç taviz verilmeden eğitimine son verilmelidir. 
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Prof. Dr. Deniz İncedayı - Mimar Sinan Üniversitesi Rektör Yardımcısı: Yabancı 

öğrencilerin ülkeye çekilmesi için bir takım etkinlikler (workshop ve konferans gibi) 

yapılabilir. Ancak bu etkinliklerin yapılması veya bir devlet üniversitesinin bütçe nedeniyle 

katılması çok zordur. Bu konuda yardım talep edilmektedir. Yer sorunu büyük bir sorun 

oluşturmaktadır. Bir anda 50-100 yabancı öğrencinin üniversiteye gelmesi üniversiteyi 

kapasite itibari ile zorlamaktadır. 

Prof. Dr. Ali Güneş Karabük Üniversitesi Rektör Yardımcısı: Oturma izinleri 

üniversiteler için önemli bir sorun olduğu belirtildi. Yabancı dil, derslerin İngilizce 

işlenmemesi sorunlarından bahsedildi. 

 

 Prof. Dr. Süleyman Özkaynak - Piri Reis Üniversitesi: Denizcilik Fakültesinde 

mevcut sorunlardan en önemlisi fakültenin hem YÖK’e hem Ulaştırma Bakanlığı’na bağlı 

olması. Yani fakülte hem diploma hem de mesleki yeterlilik belgesi vermektedir. Fakat ulusal 

mevzuata göre fakülte ve üniversiteye kabul edilebilmek için başvuran öğrencinin Türk 

vatandaşı olması gerekmektedir. Bu nedenle üniversite yabancı öğrenci alamamaktadır. YÖK  
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ve Ulaştırma Bakanlığı ortaklaşa olarak, üniversitede verilen mesleki yeterlilik belgesinin 

tanındığı ülkeleri belirleyerek bu tür üniversitelere bildirilmesinin gerekliliği belirtmiştir.  

Enver Yücel - Bahçeşehir Üniversitesi Mütevelli Heyet Başkanı: Eğitim sektörü 2023 

hedeflerini gerçekleştirebilmek için Türk üniversiteleri kendilerini iyi tanıtmalı ve verilen 

eğitimin kaliteli olması gerekmektedir. 

Prof. Dr. Hasan Amca Doğu Akdeniz Üniversitesi Rektör Yardımcısı : Yabancı öğrenci 

ülkeye gelmeden önce kendisine verilen sözlerin yerine getirilmesi gerekmektedir. 

Prof. Dr. Mustafa Güneş - Gediz Üniversitesi Rektör Vekili: Üniversitelerin ve 

üniversitede bölümlerinin eşdeğer diğer yabancı üniversitelerle ilişkilerini güçlü tutması ve 

yapılan ikili anlaşmaların raflarda kalmaması gerekmektedir. 

Prof. Dr. Veysel Eren Mustafa Kemal Üniversitesi Rektör Yardımcısı: Ülkesinde savaş 

bulunan öğrencilerin Türkiye’deki üniversitelere AFAD kartı ile başvurmaktadır ve bu kartla 

okuyan öğrenciler yerleşme izni almak konusunda zorluk yaşamaktadır. 

Prof. Dr. Mustafa Saatçi - Mehmet Akif Ersoy Üniversitesi Rektör: KYK’da yabancı 

öğrencilere yer ayrılması gerekmektedir. Sağlık sigortalarının yabancı öğrenciler için 

ucuzlatılması ihtiyacı bulunmaktadır. Maddi durumu kötü yabancı öğrenciler yarı zamanlı 

çalışma talebinde bulunuyorlar fakat T.C. vatandaşı olmadıkları için çalışamamaktadırlar. 

Toplantıya katılan ilgili kamu kurumlarından temsilciler konuyla ilgili aşağıdaki noktalara 

değinmişlerdir. 

Mehmet Şamil Emin - Türk İşbirliği ve Koordinasyon Ajansı Başkanlığı (TİKA): Türkçe 

eğitim için gelen öğrencilere fazladan burs imkanı sağlanabilir. Ajans kurulması 

gerekmektedir.(Kurulacak bu ajans sosyal paylaşımı etkin bir şekilde kullanmalıdır.) Türk 

üniversitelerinin yaptığı fuarlar yetersiz kalmakta ve organizasyonda eksiklikler 

görülmektedir. 

Ebubekir Aydın - Milli Eğitim Bakanlığı Yurtdışı Eğitim Öğretim Daire Başkanı: Eğitim 

Müşavirlerinin daha etkin rol alması gerektiği vurgulanmıştı. Yurtdışında okullarımızın 

bulunduğu 16 ülkede 66 okulumuz bulunuyor MEB’e bağlı olarak. Konaklama ile ilgli 

sorunlarda Milli Eğitim Bakanlığı üzerine düşeni yapmaya hazırdır.  
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Ulusal Ajans: Yurtdışına giden öğrenciler yurtdışından gelen öğrencilerden %38 fazladır. 

Ülkemize gelen öğrencilerin büyük çoğunluğu İstanbul, Ankara ve İzmire gitmektedir. 20’ye 

yakın şehrimize eğitim görmek için hiçbir yabancı öğrenci gitmemiştir.  

Ali Can Başay - İçişleri Bakanlığı Göç İdaresi Genel Müdürlüğü: Yükseköğretimde 

öğrenim amaçlı vize şartı YÖK ile yapılan ortak çalışma sayesinde kaldırılmıştır. Bu vize 

muafiyetinden yararlanan öğrenci ikamet izni alabilecektir. 

 

KAPANIŞ OTURUMU 

Üniversite ve kamu kurumu temsilcilerinin iletmiş olduğu soru ve görüşlerin ardından YÖK 

Başkanı Sayın Saraç soruları cevaplandırdığı kapanış konuşmasında, birbirinden farklı bakış 

açıları ve kimi zaman farklı meseleler vurgulansa da önerilerin ve sorunların çözümüne ilişkin 

tedbirlerin tek istikamette birleştiğini ve bunun Türk yükseköğretiminin uluslararası 

öğrenciden daha fazla istifade etmesi olduğunu belirtti.  

Yabancı öğrenci temini ile ilgili bir sistem oluşturulması gerekliliğinden bahseden Saraç, 

uygulamaların belirlenecek strateji ile paralel gideceğini ve özellikle yurtdışından gelecek  
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öğrencilerin niteliğinin artırılması ile ilgili çalışma yapılacağını vurguladı. YÖK Başkanı, 

öncelikli olarak “Nasıl bir uluslararası öğrenci politikamız olmalı?” sorusundan başlanması 

gerektiğini belirtti. Birincisi, lider ülke konumundaki ülkelerle karşılaştırma yapmanın çok 

doğru olmadığını, bu ülkelerin ana dilinin İngilizce ancak Türkiye’nin Türkçe olduğunu, bu 

sebeple lideri takip ederken yapılacak şeyin taklit değil, başarının nasıl gerçekleşmiş 

olduğunu analiz etmek olduğunu ifade etti. İkinci olarak ise, bu minvalde hedef ülkelerin 

doğru tespit edilmesi gerekliliğine vurgu yaptı.  

İkinci yarıyılda da yabancı uyruklu öğrencinin kabulu meselesini ile ilgili soruya cevaben, bu 

konunun araştırılacağını, uygulanabilir ve mümkün göründüğünü belirtti.  

Yeni bölümler açılmasının kolaylaştırılması ile ilgili taleplere ilişkin; “İşin doğru yapılması 

önemli, işin kolaylaştırılması diye bir yöntemim yok. Bir iş doğruysa o yapılır.” ifadeleri ile 

cevap veren Sayın Saraç, talep edilen bölümlerin öncelikle işlevselliği ve gerekliliğinin 

değerlendirileceğini belirtti.  

Üniversitelerin yurtdışında tanınması ile ilgili soruna da değinen Saraç, bazı ülkelerin elinde 

15-20 yıl öncesine ait listelerin olduğunu bunu değiştirmeye çalıştıklarını belirtti. Yakın 

zamanda bu konuyla ilgili bir çalışma başlatılacağını, bunun programlanmış olduğunu ifade 

etti. YÖK’ün bir akreditasyon kurumu görevi üstlenmiş olduğunu hatırlatan Saraç, 

yükseköğretim kurumlarımızın uluslararası akreditasyon kurumlarınca akredite edilmesinin de 

işleri kolaylaştıracağını belirtti.  

Suudi Arabistan’da 1-2 yıl önce bir teşebbüste bulunulduğunu ifade eden YÖK Başkanı, bir 

uluslararası anlaşma imzalandığını belirtti. Hedefin, az sayıda da olsa bu devletlerden kendi 

burslusu olan öğrencinin Türkiye’ye alınması böylece bu devlet bursuyla gelen öğrencinin 

okudukları üniversitenin doğrudan o ülke tarafından akredite edilmesi olduğunu ifade etti. 

Böylece, akredite olan bu üniversitelere devlet bursuyla değil, kendi bütçesi ile gelecek 

öğrencilerin de önünün açılmış olduğunu, bu uygulamanın Suudi Arabistan ve Pakistan ile 

başlatıldığını belirtti. 

Saraç, Kıbrıs’ın yurtdışından öğrenci çekme konusunda Türkiye’den daha başarılı olduğunu; 

ancak belli ülkelerden gelen öğrencilerin emniyet-asayiş konusunda problemler yaratmaya 

başladığını belirterek dikkat edilmesi gereken konunun sadece nicelik değil nitelik de 

olduğunu vurguladı. Yabancı uyruklu öğrencilerin nitelikli olmasını, bu nitelikli öğrencilerin  
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burda kalmasını istediklerini belirten Saraç, bu öğrencilerin ülkeye bilimsel açıdan katkıda 

bulunacak bir şekilde Türkiye’de kalmalarının sağlanmasını önemsediklerini ifade etti.  

Barınma ile ilgili problemlerin de farkında olduğunu belirten Saraç, konuyla ilgili önlemlerin 

alındığını belirtti. 

Tanıtım konusuyla ilgili bir merkezi destek programının oluşması gerektiğini vurgulayan 

YÖK Başkanı Saraç,  rehberlik misyonuyla YÖK’ün ve belli kurumların bakanlıklarla ilişkili 

olarak bu süreci yüklenmesi gerektiğini ifade etti. Bununla ilgili bir çalışma yapıldığını, 

çerçevenin belli olduğunu, yakınlarda bir önerinin ortaya konulacağını belirtti.  

 

EEIK Başkanı Dr. Mustafa Aydın’ın sunumunda da belirttiği gibi, devlet  ve vakıf 

üniversiteleri arasında rekabet edebilirlilik şartlarının oluşması konusuna da değinen YÖK 

Başkanı Saraç, bütün üniversitelerin birbiriyleriyle yarış içinde olması gerektiğini ifade etti. 

Devlet üniversitelerinin de fiyat politikasından memnun olduklarını sanmıyorum diyen Saraç,  
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şahsi kanaatinin devlet üniversitelerinin yabancı öğrencileri ücretlendirmesinin serbet olması 

ve bunun devlet üniversiteleri kaynağı olarak kullanılması olduğunu belirtti.  

Saraç,  öğrencilerin İngilizce eğitim ile ilgili kendi elçiliklerine şikayetlerede bulunduğunu, 

iyi bir eğitim kalitesi sunmanın getirisi ne kadar fazla ise, kötü bir intibanın da o kadar negatif 

sonucu olabileceğini belirterek, yabancı dilde bölümler açılması taleplerinin ancak o 

programın yabancı dil şartlarına göre ilerliyor olması kriterleri gözetilerek ve bu eğitimler  

raporlanarak gerçekleştirileceğini ifade etti. İngilizce eğitim verilebilecek programların 

artmasını kendilerinin de arzu ettiğini ancak bu eğitimin kaliteli ve şartları sağlar şekilde 

olmasının anlamlı olduğunu vurguladı.  

Yabancı uyruklu hocaların norm kadroya dahil edilmemesi ile ilgili soruya ilişkin YÖK 

Başkanı Saraç, açılan bölümlerde asgari öğretim üyesi şartı olduğunu ancak bu asgarinin 

içerisine yabancı uyrukluları dahil etmediklerini, yabancı uyruklu öğretim üyelerinin ilave 

olarak ders verebildiklerini ancak ana kadroyu oluşturmadıklarını  belirtti. 

YÖK Başkanı Saraç, DEİK’in ve YTB’nin uluslararası öğrenci temini ile ilgili çalışmalarının 

önemine vurgu yaparak konuşmasını bitirdi. 
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Kurum Katılan Kişi Ünvan 

DEİK ÖMER CİHAD VARDAN BAŞKAN 

DEİK/Eğitim Ekonomisi İş Konseyi DR. MUSTAFA AYDIN BAŞKAN 

DEİK/Eğitim Ekonomisi İş Konseyi RIFAT SARICAOĞLU BAŞKAN VEKİLİ 

DEİK MUSTAFA MENTE GENEL SEKRETER 

DEİK ASLI ÖZELLİ GENEL SEKRETER YARD. 

BAHÇEŞEHİR ÜNİVERSİTESİ 

(EEİK ÜYESİ) ENVER YÜCEL 

MÜTEVELLİ HEYET 

BAŞKANI 

HASAN KALYONCU 

ÜNİVERSİTESİ 

ORHAN CEMAL 

KALYONCU 

MÜTEVELLİ HEYET 

BAŞKANI 

BEYKOZ LOJİSTİK MESLEK 

YÜKSEKOKULU (EEİK YK 

ÜYESİ) RUHİ ENGİN ÖZMEN 

MÜTEVELLİ HEYET 

BAŞKANI 

ÜSKÜDAR ÜNİVERSİTESİ 

AHMET FURKAN 

TARHAN 

MÜTEVELLİ HEYET 

BAŞKANI 

FATİH ÜNİVERSİTESİ (EEİK YK 

ÜYESİ) FUAT ÖZBEKLİ 

MÜTEVELLİ HEYETİ 

ÜYESİ 

ADIYAMAN ÜNİVERSİTESİ 

PROF. DR. M. TALHA 

GÖNÜLLÜ REKTÖR 

BATMAN ÜNİVERSİTESİ 

Prof. ABDÜSSELAM 

ULUÇAM REKTÖR 

GAZİANTEP ÜNİVERSİTESİ 

(EEİK DANIŞMAN ÜYESİ) 

PROF.DR.M.YAVUZ 

COŞKUN REKTÖR 

MEHMET AKİF ERSOY 

ÜNİVERSİTESİ 

PROF. DR. MUSTAFA 

SAATCI REKTÖR 

NAMIK KEMAL ÜNİVERSİTESİ 

PROF. DR. OSMAN 

ŞİMŞEK REKTÖR 

UŞAK ÜNİVERSİTESİ PROF.DR.SAİT ÇELİK REKTÖR 

YILDIZ TEKNİK ÜNİVERSİTESİ 

(EEİK DANIŞMAN ÜYESİ) 

PROF. DR. İSMAİL 

YÜKSEK REKTÖR 

İSTANBUL AYDIN 

ÜNİVERSİTESİ (EEİK  YK 

ÜYESİ) 

PROF. DR. YADİGAR 

İZMİRLİ REKTÖR 

ATILIM ÜNİVERSİTESİ (EEİK 

ÜYE) 

PROF.DR. 

ABDURRAHİM 

ÖZGENOĞLU REKTÖR 

İSTANBUL GEDİK 

ÜNİVERSİTESİ (EEİK ÜYESİ) 

PROF.DR. BERRAK 

KURTULUŞ REKTÖR 

İSTANBUL KEMERBURGAZ 

ÜNİVERSİTESİ 

PROF. DR. YILDIRIM 

ÜÇTUĞ REKTÖR 

KADİR HAS ÜNİVERSİTESİ 

(EEİK YK ÜYESİ) 

PROF. DR. MUSTAFA 

AYDIN REKTÖR 

ÖZYEĞİN ÜNİVERSİTESİ 

PROF. DR. ESRA 

GENÇTÜRK REKTÖR 

ABDULLAH GÜL ÜNİVERSİTESİ 

PROF. DR. ERHAN 

KUTANOĞLU 

REKTÖR YARDIMCISI 
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Kurum Katılan Kişi Ünvan 

ATATÜRK ÜNİVERSİTESİ (EEİK 

DANIŞMAN ÜYE) 

PROF. DR. MEHMET 

TAKKAÇ REKTÖR YARDIMCISI 

BAYBURT ÜNİVERSİTESİ 

PROF. DR. SEZGİN 

AKBULUT REKTÖR YARDIMCISI 

CELAL BAYAR ÜNİVERSİTESİ 

PROF. DR. BİROL 

KOVANCILAR REKTÖR YARDIMCISI 

HİTİT ÜNİVERSİTESİ ÇORUM 

PROF. DR. MUSTAFA 

BIYIK REKTÖR YARDIMCISI  

KARABÜK ÜNİVERSİTESİ PROF. DR. ALİ GÜNEŞ REKTÖR YARDIMCISI 

MİMAR SİNAN GÜZEL 

SANATLAR ÜNİVERSİTESİ 

(EEİK DANIŞMAN ÜYESİ) 

PROF. DR. DENİZ 

İNCEDAYI REKTÖR YARDIMCISI 

MUĞLA SITKI KOÇMAN 

ÜNİVERSİTESİ 

PROF. DR. YUSUF ZİYA 

ERDİL REKTÖR YARDIMCISI 

MUSTAFA KEMAL 

ÜNİVERSİTESİ /HATAY 

PROF. DR. VEYSEL 

EREN REKTÖR YARDIMCISI 

ORTA DOĞU TEKNİK 

ÜNİVERSİTESİ (EEİK 

DANIŞMAN ÜYESİ) 

PROF. DR. AYŞEGÜL 

DALOĞLU REKTÖR DANIŞMANI 

BAHÇEŞEHİR ÜNİVERSİTESİ 

(EEİK ÜYESİ) PROF. DR. ALİ GÜNGÖR REKTÖR VEKİLİ 

FMV IŞIK ÜNİVERSİTESİ 

PROF.DR. ERGÜL 

AKÇAKAYA REKTÖR VEKİLİ 

GEDİZ ÜNİVERSİTESİ 

PROF.DR.MUSTAFA 

GÜNEŞ  REKTÖR VEKİLİ 

KTO KARATAY ÜNİVERSİTESİ 

PROF. DR. ÇAĞATAY 

ÜNÜSAN REKTÖR VEKİLİ 

YEDİTEPE ÜNİVERSİTESİ  (EEİK 

ÜYESİ) PROF. DR. AHMET İNCE REKTÖR VEKİLİ 

ACIBADEM ÜNİVERSİTESİ 

PROF.DR.İRFAN 

GÜNEY REKTÖR YARDIMCISI 

BAHÇEŞEHİR ÜNİVERSİTESİ 

(EEİK ÜYESİ) PROF. DR. ALİ GÜNGÖR REKTÖR YARDIMCISI 

DOĞU AKDENİZ ÜNİVERSİTESİ 

PROF.DR. HASAN 

AMCA REKTÖR YARDIMCISI 

İSTANBUL KÜLTÜR 

ÜNİVERSİTESİ (EEİK ÜYESİ) 

PROF.DR. MAHMUT 

PAKSOY REKTÖR YARDIMCISI 

KOÇ ÜNİVERSİTESİ (EEİK 

ÜYESİ) 

PROF. DR. İRŞADİ 

AKSUN REKTÖR YARDIMCISI 

MALTEPE ÜNİVERSİTESİ 

PROF. DR. ŞAHİN 

KARASAR REKTÖR YARDIMCISI 

SABANCI ÜNİVERSİTESİ (EEİK 

ÜYESİ) 

PROF. DR. SONDAN 

DURUKANOĞLU FEYİZ REKTÖR YARDIMCISI 

YASAR UNİVERSİTESİ (EEİK 

ÜYESİ) 

PROF.DR.ALİ NAZIM 

SÖZER REKTÖR YARDIMCISI 

ALANYA HAMDULLAH EMİN 

PAŞA ÜNİVERSİTESİ 

PROF.DR. GÜLSER 

ÇELEBİ 

DEKAN 
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Kurum Katılan Kişi Ünvan 

PİRİ REİS ÜNİVERSİTESİ 

PROF.DR.SÜLEYMAN 

ÖZKAYNAK 

DENİZCİLİK FAKÜLTESİ 

DEKAN V. 

KAHRAMANMARAŞ SÜTÇÜ 

İMAM ÜNİVERSİTESİ 

YRD. DOÇ. DR. 

ALPASLAN ALKIŞ ÖĞRENCİ İŞLERİ D. BŞK. 

İSTANBUL ŞİŞLİ MESLEK 

YÜKSEKOKULU 

PROF.DR. AYNUR 

AYDIN OKUL MÜDÜRÜ 

ULUSAL AJANS MESUT KAMİLOĞLU 

AVRUPA BİRLİĞİ EĞİTİM 

VE GENÇLİK 

PROGRAMLARI MERKEZİ 

BAŞKANI 

ULUSAL AJANS SEFA YAHŞİ GENEL KOORDİNATÖR 

ULUSAL AJANS HÜR GÜLDÜ 

YÜKSEKÖĞRETİM 

KOORDİNATÖRÜ 

İÇİŞLERİ BAKANLIĞI GÖÇ 

İDARESİ GENEL MÜDÜRLÜĞÜ 

(EEİK DANIŞMAN ÜYE) ALİ CAN BAŞAY 

ÖĞRENCİ ÇALIŞMA 

GRUP BAŞKANI 

T.C.MİLLİ EĞİTİM BAKANLIĞI 

(EEİK DANIŞMAN ÜYE) EBUBEKİR AYDIN 

YURTDIŞI EĞİTİM 

ÖĞRETİM GENEL 

MÜDÜRLÜĞÜ DAİRE 

BAŞKANI 

TİKA  (EEİK DANIŞMAN ÜYE) MEHMET ŞAMİL EMİN UZMAN 

DEİK İLKAY BİLGİÇ KOORİNATÖR YARD. 
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DEİK YÖNETİMİ  

 

Başkan  

Ömer Cihad Vardan 

 

Eğitim Ekonomisi İş  Konseyi Yürütme Kurulu Başkanı  

Dr. Mustafa Aydın  

ee�k@de�k.org.tr 

 

 

DEİK GENEL SEKRETERLİĞİ  

 

Genel Sekreter 

Mustafa Mente 

 

 

Genel Sekreter Yardımcısı

 

Aslı Akdeniz Özelli  

aakden�z@de�k.org.tr 

 

 

Eğitim Ekonomisi İş Konseyi Koordinatör Yardımcısı  

İlkay Bilgiç  

�b�lg�c@de�k.org.tr 
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